
Bestyrelsesmøde i Frederikssundhallen torsdag den 23. februar kl. 19.30 
 
Tilstede: Jan, Torben, Solvejg, Jette, Poul og Anni. Jane havde meldt afbud. Anni var referent i 
Janes fravær. 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
2. Godkendelse af forrige referat. 
Referat fra sidste møde den 17. januar blev godkendt. 
 
3. Post. 
En del elektronisk post primært fra DGI vedr. div. kurser. Samt Atletiknyt, som også har problemer 
med at få kontingent/abonnement betalinger. Solvejg undersøger om vi har betalt.  
 
4. Regnskab og kontingent. 
Regnskabet er nu godkendt af revisor.  Der er en 55-60 stykker, som ikke har betalt for 2012. 
Torben skriver opslag hvor der gøres opmærksom på at der skal betales. Det skal hænges op i 
skabet i forgangen i hallen, samt på hjemmesiden under Forum. 
 
5. Generalforsamling. 
Lokaler er bestilt af Jan. Der skal opslag op i skabet med dagsordenen. Den skal også sættes på 
hjemmesiden under Forum. 
På valg er Jan – som modtager genvalg. Jane – som ikke ønsker genvalg. Palle Lund (revisor) – som 
modtager genvalg. Jette modtager genvalg som suppleant, hvis ingen anden vil. Poul modtager 
genvalg som suppleant. Umiddelbart var der ikke nogle, der havde nye emner til bestyrelsen. Man 
blev enige om hver især at tænke over mulige emner. 
Under pkt. 5. Fastsættelse af kontingent, vil Torben foreslå at aktive medlemmer betaler 300 kr. om 
året, og passive medlemmer betaler 150 kr. om året. 
 
6. Færgelundsløbet, herunder tidtagning. 
Tilladelse til brug af Schweizerhuset er modtaget. Jan uddelte udkast til tilmelding til løbet i år. 
Poul og Jannie arbejder sammen om at få lagt den på hjemmesiden. Solvejg vil gerne have 
tilmeldingerne direkte. Torben efterlyste en PFD.fil med kort over parkeringsmuligheder. Poul har 
den måske.  
Jan vil søge efter hjælpere på hjemmesiden.  
Fri Cykler vil gerne sponsere løbsnumrene (100 – 399). Fri Cyklers logo og Nordeas logo skal 
sættes på tilmeldingen.  
 
Torben planlægger at deltage i DGIs foredrag om deres tidtagningssystem den 7. marts. Han var 
ligeledes ikke afvisende over for at blive uddannet som vejleder, selv om det formentlig indebærer 
at han vil være tvunget til at være ude til nogle løb som vejleder. 
Iflg. Jan koster det 300 kr./tm samt kørsel for at have en vejleder med til et løb. I alt i omegnen af 
12 – 1.500 kr. 
Man diskuterede hvorvidt det er en god idé at bruge DGIs tidtagningsudstyr sammen med vort eget 
til Færgelundsløbet. Der skal betales 24 kr. pr. deltager. De 12 kr. går til DGI, og de 12 kr. går til 
det eksterne firma, som registrerer tilmeldingerne og betalingerne. Der var enighed om at gøre 



forsøget med begge systemer til Færgelundsløbet. Dvs. tilmelding samt betaling til DGI systemet, 
og vort eget system som backup på tidtagningen.   
På hjemmesiden skal der sættes en notits op om at tilmelding til løbet kommer ca. xxx. Dvs. når vi 
ved hvornår det kan lade sig gøre! 
Startgebyrer ændres ikke i år. Vi vælger at betragte de ekstra udgifter som lærepenge. 
Torben reserverer et DGI anlæg.  
Jette spørger Super best om de også vil sponsere boller. 
Jan har kontakten til beredskabsforbundet. 
M.h.t. lodtrækningspræmier kan vi regne med Morten, samt Fri Cykler. Jette går den sædvanlige 
runde til de forretninger, hun af erfaring ved giver noget. 
Løbet er gratis for medlemmer, der har betalt kontingent, samt løber i Fjordløbertøj. 
 
7. Træning og trænere. 
Jan spurgte hvordan man skal skelne imellem holdene. Egentlig løsning fandt man ikke frem til, 
men Solvejgs hold skal på hjemmesiden som mellemhold mellem Pouls og Jans hold. 
Jørgen, Pina og Torben har ½-times træningen. 
 
8. Spisning i byen. 
Der er spisning i byen for bestyrelse samt trænere/instruktører den 2. marts. Jan sender 
mødeindkaldelse ud. Man blev enige om at den italienske restaurant i Havnegade er et godt bud. 
 
9. Evt. 
Der skal sættes tøjkøb i gang i foråret. Anni har spurgt efter kataloger hos T.H.Sport. New Line og 
New Balance kataloger er bestilt hjem. Torben foreslog at man kiggede efter Craft tøj også. Iflg. Jan 
må vor singlet ikke ændres da den er registret hos DAF. Dvs. hvis man deltager i DM skal man 
have den på. 
Torben foreslog at der på hjemmesiden bliver noteret at der er fællesspisning i hallen samme dag 
som testløbene foregår. 
Tidligere havde man referater fra bestyrelsesmøder på hjemmesiden. Det skal vi have gang i igen.  
 


